

DT828L

銀箭牌

Computerized Double Needle Lockstitch Machine With Double Stepping Motor

双步进双针电脑平缝车



You Tube



YOUKU






- 上轴采用通轴设计，整体力矩轻，机器运转平稳，送料流畅。
- 本机采用750W大功率伺服电机直接驱动，噪音低、振动小，安装方便，启动停车反应迅速，机针贯穿力强。
- 双步进驱动技术，实现缝、加固、剪线和抬压脚无声。
- 密封式油箱设计，清洁无污染。
- 电子膝控装置，抬压脚轻盈省力，降低劳动强度。
- LED照明灯亮度三档可调。
- 多键位操作面板，操作内容直观，简单方便。
- 一体式背挂式电控，安装方便。
- The upper shaft adopts the through-all design; the overall torque is light; the machine runs smoothly; and the feeding is smooth.
- 750W high-power servo motor: larger needle penetration force, lower noisy, lower vibration, easier to install and shorter responding time.
- Stepping motor with bidirectional driven technique: powerful, stable as well as quiet when end back-tacking, reinforced stitching, trimming, and presser foot lifting.
- The sealed lubricate design: avoid fabrics from grease effectively.
- Electronic knee control pad makes the foot lifter light and easy to operate.
- 3-level LED light.
- Multi-functional panel: intuitive and user-friendly.
- Integrated back-mounted control box; easy to install.

SIRUBA

特点

FEATURES

 <p>角缝车缝 Split needle bar sewing</p> <p>一般车缝 General sewing</p> <p>多功能按键设置： 可以轻松实现转角、倒缝、密缝、补针等缝纫。</p> <p>The multifunctional buttons: easy to achieve angle change, reverse stitch, seam stitch and stitch compensation.</p>	 <p>高品质的加固缝线迹： 采用步进马达控制的送料机构，精准控制送料行程，任何针距下都可以实现线迹重合的加固缝。</p> <p>High-quality reinforcement stitches: Step motor can accurately control the feeding, making reinforcement available for any stitch length.</p>	 <p>电子膝控： 不改变工人的操作习惯，实现轻松抬压脚。</p> <p>Electronic knee pad: Without worker changing operating habits, presser foot can be easily lifted.</p>
---	---	---

- | | | |
|---|--|--|
| <p>1 步进马达双向驱动技术 (专利技术)：
一个马达完成切线和抬压脚动作。
可靠的切线机构：
切线机构采用步进马达驱动，结构简单、切线稳定、方便维护。
Stepping motor bidirectional driven technology (patent)：
One step motor control trimming and pressing foot lifter work.
The unique thread trimmer device:
Adopt step motor to drive, stable, light noise and convenience on maintenance.</p> | <p>2 直刀剪线结构：
直刀剪线机构，剪线稳定。
Straight knife system：
Straight knife thread trimming mechanism, stable thread trimming.</p> | <p>3 密封油盘设计：
缝料清洁无污染。
The sealed lubricate design：
Effectively avoid the material dirty from oil.</p> |
| | <p>4 多功能键操作面板：
操作盒按键内容直接，操作简便迅速。
Multi-function key operation panel:
The operation box has direct key content, and the operation is simple and rapid.</p> | |



规格

SPECIFICATIONS

DT828L	mm	Needle No. DP×5	布料厚度 Fabric Weight			mm	mm	S.P.M. (Max)	mm	KG	
			L	M	H						手动 Hand
42	3.2 4.8 6.4	#11 - #16				7	8-12 (可调 Adjustable)	M : 0~4 H : 0~5	3000	L680 W290 H640	55 / 62
45											
72		#14 - #22									
75											

功能 Function	规格Sub-Class	针送 Needle Feed	标准旋梭 Standard Hook	大旋梭 Big Hook	倒缝 Reverse Feeding	角缝 Split Needle Bar
	42	V	V	-	V	-
	45	V	V	-	V	V
	72	V	-	V	V	-
	75	V	-	V	V	V



由於对产品的改良及更新，本产品型录中之产品规格及外观的修改恕不事先通知！
The specification and/or appearances of the equipment described in this catalogue are subject to change without previous notice because of modification.